

YOU MAKE ART HAPPEN,  
WE PROVIDE

**CPM Technology**  
(Cohesive Polydensified Matrix)

A patented innovation,  
celebrating 10 years of success,  
thanks to your continued confidence in us!

...  
**4 347 190**  
syringes sold

...  
**A COMPLETE RANGE**  
of intelligent, customized fillers

...  
**A PROVEN,**  
award-winning technology



Award Blanche Technique



Award Injectable Product  
of the Year

...  
Discover page 110 the technological advances  
of CPM in injection protocols



OUR SUCCESS IS YOUR SUCCESS

**BELOTERO®**

# ANTI-AGE

MAGAZINE

**Successful Aging**

25 experts vous conseillent  
Advice from 25 experts

**Des cheveux  
fantastiques  
Luscious  
locks**

**Ma santé  
passe par  
la minceur!  
Stay slim  
to stay healthy!**

**NOS LIEUX  
INCONTOURNABLES  
OUR MUST-VISIT  
PLACES**

**Des jambes  
splendides avec  
la liposculpture  
Get stunning legs  
with liposculpture**

**Mal  
aux pieds?  
Découvrez  
le footlifting  
Put a stop  
to painful feet:  
Discover the foot lift**

Spécial  
**Dentisterie  
Esthétique**

**Cosmetic Dentistry Special**

EuroMediCon

Janvier - Février - Mars 2016  
January - February - March 2016

#21

M 05492 - 21 - F: 4,90 € - RD





— DOCTEUR VALERIA ROMANO

## ESTHÉTIQUE DU CORPS : COMMENT AVOIR UN CORPS PARFAIT ? AESTHETICS OF THE BODY: HOW TO GET A PERFECT FIGURE?

*Toute femme rêve de fesses et de jambes toniques. Si le régime et l'activité physique seuls, parfois ne suffisent pas, la médecine esthétique nous offre un arsenal de traitements.*

*All women dream of having toned legs and buttocks. Sometimes diet and exercise alone do not suffice, but luckily aesthetic medicine offers an arsenal of treatments.*

**L**es trois ennemis d'un corps de rêve sont les amas graisseux localisés, la cellulite et le relâchement cutané.

- Les amas graisseux sont dus à une augmentation de la taille et du nombre des cellules adipeuses.
- Le relâchement peut être cutané ou impliquer aussi les tissus subjacents.
- La cellulite peut être adipeuse et/ou œdémateuse et/ou fibreuse.

**Les techniques proposées  
par la médecine esthétique sont :**

### Les mésofils

Le mésofil est un fil résorbable en polydioxanone placé sous la peau à l'aide d'une aiguille ultrafine. Sa présence provoque une fibrose réactionnelle induisant une néo-collagénèse autour et à proximité du fil en stimulant ainsi la tonicité de la peau sur les zones traitées. Ce nouveau collagène diminue les rides, raffermi les tissus cutanés affaissés, lisse les peaux fripées, améliore la qualité et l'éclat de la peau, redensifie le derme.

Un V Lifting traitera le relâchement modéré des bras, de l'abdomen, de l'intérieur des cuisses, des fesses et permettra de défroisser le décolleté, les genoux...

The three adversaries of a perfect body are localised fat deposits, cellulite and sagging skin.

- Fat deposits are due to an increase in the size and number of adipose cells.
- Sagging can affect just the skin or sometimes the tissues underneath as well.
- Cellulite can be adipose, oedematous and/or fibrous.

**The aesthetic medicine techniques  
available are as follows:**

### Mesothreads

Mesothreads are absorbable polydioxanone threads placed under the skin using an ultra-fine needle.

The presence of these threads causes reactive fibrosis, which induces collagen synthesis around the thread, thus stimulating the skin tonus on the areas treated. This new collagen reduces wrinkles, firms any sagging skin tissue, smooths crinkled skin, improves the skin quality and radiance, and densifies the dermis.

V Lifting treats moderate sagging on the arms, abdomen, inner thighs and buttocks, and can also be used to smooth the décolletage, knees, etc. »





**TROIS ENNEMIS :**  
**LES AMAS GRAISSEUX LOCALISÉS,**  
**LA CELLULITE ET**  
**LE RELÂCHEMENT CUTANÉ.**

**THREE ENEMIES:**  
**LOCALISED FAT, CELLULITE**  
**AND SAGGING SKIN.**

» **La Radiofréquence-Laser**

Un courant pénètre la peau et la chauffe en profondeur sans surchauffer l'épiderme. Ce réchauffement progressif et profond induit une contraction des fibres collagéniques existantes et un renouvellement accéléré du collagène. On raffermi ainsi les tissus. Il s'agit du traitement de choix du relâchement cutané qui réduit également de manière significative l'aspect de peau d'orange.

**La Mésothérapie**

On réalise des multiples piqûres d'un mélange de produits drainants et défibrosants en intradermique superficiel (produit injecté à moins de 2 mm) ou en intradermique profond (produit injecté à 4 mm), à l'aide d'un pistolet ou à la main.

**La Carboxythérapie**

L'injection sous la peau, de CO<sub>2</sub> médical stérile, à l'aide d'une très fine aiguille augmente l'oxygénation et la microcirculation locale des tissus ce qui améliore le relâchement cutané, les amas graisseux et tout type de cellulite : adipeuse, fibreuse et oedémateuse.

**La Cavitation**

Les ultrasons délivrés provoquent la création continue de microbulles de gaz dans le liquide interstitiel du tissu adipeux. Ces microbulles augmentent sans cesse en dimension jusqu'à éclater et provoquer la rupture de la membrane des cellules graisseuses. La technique est complètement indolore et les paramètres sont réglés en fonction de l'importance du tissu graisseux.

**La Cryolipolyse**

La cryolipolyse provoque l'autodestruction des cellules graisseuses dans les trois mois qui suivent la séance. La pièce à main, appliquée sur la zone à traiter protégée par une membrane, combine l'aspiration et le refroidissement ce qui détermine la cristallisation des adipocytes.

**La Pressothérapie**

La pressothérapie est une technique qui, en alternant compressions et décompressions des zones traitées, vise à rétablir une bonne circulation sanguine et lymphatique, ce qui est une des causes d'apparition de la cellulite.

**Laser Radiofrequency**

A current penetrates the skin and heats the deep dermal layers without overheating the epidermis. This gradual, in-depth heating causes the existing collagen fibres to contract and speeds up collagen renewal.

The tissues thus become firmer. This is the go-to treatment for sagging skin, and it also has a significant effect on the appearance of "orange peel" skin.

**Mesotherapy**

Multiple injections containing a blend of draining and fibre-reducing products are carried out in the superficial intradermal layers (product injected to a depth of less than 2mm) or deep intradermal layers (product injected to a depth of 4mm) using a mesotherapy gun or by hand.

**Carboxytherapy**

The injection of sterile medical CO<sub>2</sub> under the skin, using a very fine needle, boosts oxygen flow and local microcirculation in the tissues, which improves skin sagging, fat deposits and all types of cellulite (adipose, fibrous and oedematous).

**Cavitation**

Ultrasound waves are delivered, causing the perpetual creation of microbubbles of gas in the interstitial liquid of the adipose tissue. These microbubbles continuously increase in size until they burst and cause the fat cell membranes to rupture. The technique is completely pain-free and the settings are adjusted according to the amount of fatty tissue to be treated.

**Cryolipolysis**

Cryolipolysis leads to the self-destruction of fat cells within three months of treatment. The hand piece, which is applied to the treatment area and protected by a sheath, combines suction and cooling, which causes the adipocytes to crystallise.

**Pressotherapy**

Pressotherapy is a technique which, by alternately compressing and decompressing the treatment area, aims to reboot the blood circulation and lymphatic system, which can cause cellulite if it is not working efficiently.

**Valeria Romano**

Diplômée de la faculté de médecine de Paris. Diplôme de Médecine morphologique anti-âge. Interuniversitaire européen de lasers médicaux. Interuniversitaire de dermatologie chirurgicale, interuniversitaire de mésothérapie. Interuniversitaire européen du traitement de la calvitie. Diplôme Universitaire d'évaluation des techniques d'injection et comblement en dermatologie et chirurgie plastique.

Graduated from the Paris medical faculty; degree in morphological anti-aging medicine; European inter-university diploma in medical lasers; inter-university diploma in surgical dermatology; inter-university diploma in mesotherapy; European inter-university diploma in the treatment of baldness; university degree in the evaluation of injection and filler techniques in dermatology and plastic surgery.